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مظاهرى:
 عذرخواهى مى كنم
 اما نمى پذيرم

ــه مصاحبه  ــتقلال در واكنش ب ــان اس دروازه ب
ــاى او را قبول ندارد اما از  ــعيد عزيزيان گفت: ادع س

عزيزيان معذرت خواهى مى كند.
ــعيد عزيزيان پس از اين كه با  ــته س  روز گذش
ــتقلال فسخ كرد، اظهار داشت كه رشيد مظاهرى  اس
ــت.  ــينى به او توهين كرده اس ــه دليل نيمكت نش ب
ــبكه هاى  ــن ادعاى او با واكنش هاى زيادى در ش اي
اجتماعى مواجه شد و حالا رشيد مظاهرى درباره آن 

اظهار نظر كرده است.
ــن صحبت هاى  ــتقلال گفت: «م دروازه بان اس
ــدن آن به  ــيده ش ــنيدم و از كش آقاى عزيزيان را ش
ــون يك بحث درون تيمى  ــانه ها تعجب كردم چ رس
ــه مصدوميتم ربط  ــرك تمرين من ب ــود. موضوع ت ب
ــن نمى خواهم درباره  ــت و چيز ديگرى نبود. م داش
ــطه اين كه  ــات اتفاقات صحبت كنم اما به واس جزئي
ايشان پيشكسوت هستند و دروازه بان سابق استقلال 
و تيم ملى بوده اند، از ايشان عذرخواهى مى كنم و اگر 

كدروتى از من دارند اميدوارم كه فراموش كنند.»
ــتفاده از دو دروازه بان با ادعاى شماره   ايده اس
ــران و به خصوص در  ــودن و بازى كردن در اي يك ب
استقلال هميشه دردسرساز بوده اما كادرفنى آبى ها 
ــك را كرد و اين دو را به سعيد  ــال هم اين ريس امس

عزيزيان سپرد.
ــرايطى پيش آمد و  ــزود: «به هر حال ش وى اف
ــتقلال رفتند و معلوم است از اين بابت  ــان از اس ايش
مكدر هستند. در نهايت من بابت اين مسئله متاسفم 
ــوت  ــان بزرگتر و پيشكس ــه اينكه ايش ــا توجه ب و ب
ــد  ــتند، حرفى نمى زنم، اما اگر لازم باش ــگاه هس باش
ــم و خيلى از حرف هاى مطرح  از خودم دفاع مى كن
ــده را قبول ندارم. در كميته انضباطى استقلال از  ش
ــان زدند را  ــودم دفاع خواهم كرد و حرفى كه ايش خ

نمى پذيرم.»
ــار اين  ــنبه با انتش ــه ش ــد مظاهرى روز س رش
استورى از كادرفنى  استقلال در نيم فصل اول تشكر 
ــيروس دين محمدى و على  كرد. البته از اين كادر س

شيخ الاسلام همان ابتداى كار جدا شدند.

چهره
همزمان با روز درختكارىظا

مسابقه دوچرخه سوارى آقايان 
در شيراز برگزار مى شود

رئيس هيئت دوچرخه سوارى شهرستان شيراز 
گفت: همزمان با روز درختكارى، مسابقه دانهيل ويژه 

مردان در شيراز برگزار مى شود.
ــوارى  ــابقه دوچرخه س امير رحيمى افزود: مس
دانهيل مردان ساعت 10 صبح روز جمعه 15 اسفند 

در دامنه دراك شيراز برگزار خواهد شد.
ــوارى فارس،  ــه س ــل از هيئت دوچرخ ــه نق ب
ــكارى جمعيت  ــابقه با هم ــت: اين مس ــى گف رحيم
ــتى  هلال احمر فارس و با رعايت پروتكل هاى بهداش
ــوارى  ــس هيئت دوچرخه س ــود.  رئي ــزار مى ش برگ
ــيراز  همچنين از علاقه مندان دعوت كرد كه براى  ش
ــابقه شماره واتساپ  ــركت در مس ثبت نام و اعلام ش

09172448500 در نظر گرفته شده است.

انتقاد مالك باشگاه قشقايى 
از وضع ورزشگاه پارس شيراز

ــيراز با انتقاد از  ايسـنا: مالك باشگاه قشقايى ش
وضع زمين چمن ورزشگاه پارس شيراز، نحوه رسيدگى 
ــازى آن براى انجام  ــئولان اين ورزشگاه و آماده س مس
ــلام كرد كه بازيكنان  ــب ارزيابى و اع بازى ها را نامناس

تيم ها وظايف مسئولان ورزشگاه را انجام مى دهند!
ــاره به وضع زمين ورزشگاه  اشكان نجف پور با اش
پارس در بازى عصر سه شنبه قشقايى و چوكاى تالش، 
گفت: دو روز قبل از اين بازى، شاهد بارندگى در شيراز 
بوديم و با توجه به تجارب قبلى، مى دانستيم كه زمين 
ــگاه پارس بعد از باران به باتلاق تبديل مى شود. ورزش

ــكل را نمى دانم اما هرچه هست بايد رفع  علت اين مش
ــقايى افزود: تعجب  ــس و مالك باشگاه قش ــود. موس ش
ــگاه چندصد ميليارد  مى كنم كه چطور براى اين ورزش
ــده، اما در زمينه نگهدارى آن، تا اين حد كم  هزينه ش
ــاعت پيش از  ــان تيم ما 48 س ــود. بازيكن كارى مى ش
مسابقه با چوكا، خودشان دست به كار شدند و عمليات 
ــا وضعيت بد  ــن را انجام دادند ت ــى روى چم كاور كش
ــود، اما حتى غلتكى كه  ــگاه بدتر نش زمين چمن ورزش
ــگاه قرار بود روى اين زمين  ــئولان ورزش ــط مس توس
ــائل دردناك است. وى  ــود، انجام نشد. اين مس زده ش
ــوكاى تالش نيز گفت:  ــقايى و چ در خصوص بازى قش
ــرده را در  ــابقه، دفاع فش ــم حريف از دقيقه يك مس تي
ــتور كار قرار داد. آنها روى يك ضربه ايستگاهى به  دس
ــيدند اما در تمام دقايق مسابقه، تيم ما مالكيت  گل رس
ــت و موقعيت هاى  توپ را به طور كامل در اختيار داش
ــا تنها با يك ضربه پنالتى  ــادى هم ايجاد كرد ام گل زي
ــيم و يك امتياز از اين مسابقه به  توانستيم به گل برس

دست بياوريم.
ــگاه خصوصى هستيم  نجف پور گفت: ما يك باش
ــب خودمان مى دهيم.  ــه هزينه هايمان را از جي و هم
ــت به كمك ما بيايد،  ــايد تنها موردى كه مى توانس ش
ــراى تيمى مثل  ــن خوب بود. آن هم ب ــك زمين چم ي
قشقايى كه فوتبال مالكانه و روى زمين بازى مى كند، 
ــوب هم محروم  ــتن يك چمن خ ــفانه از داش اما متاس
ــاهد بهبود شرايط زمين  ــتيم. اميدوارم در ادامه ش هس
ــگاه پارس باشيم. تيم قشقايى در مسابقات  چمن ورزش
ــه ميدان رفته اما  ــگاه پارس ب اين فصل 9 بار در ورزش
تنها دو بار موفق به كسب سه امتياز از اين تعداد بازى 
ــده و چهار تساوى و سه شكست، حاصل اين  خانگى ش

بازى ها بوده است.

عنوان سوم دختران داراب
 در ليگ برتر تنيس نوجوانان

ــوم ليگ برتر تنيس روى ميز كشور به  مقام س
دختران دارابى رسيد.

ــس روى ميز داراب گفت:اين  رئيس هيئت تني
رقابت ها با حضور 12 تيم از سراسر كشور در اصفهان 
ــد و تيم تنيس روى ميز دختران نوجوان و  برگزار ش
ــوم تيمى  جوان دارابى بعد از اروميه و بابل به مقام س
ــرمايه  ــزدان پناه افزود: در صورت س ــت يافت. ي دس
ــن دختران دارابى مى توان در  گذارى و حمايت از اي
ــا در تيم هاى ملى  ــاهد حضور آن ه آينده نزديك ش

جهت مسابقات بين المللى بود.
ــراى اولين بار در فارس  وى افزود: اين عنوان ب

توسط دختران دارابى كسب شده است.
ــراجى و  ــا نقيبى، صبا س ــاز حاجيلو، نيلي پرين
ــكيل  فاطمه يزدان پناه بازيكنان هيئت داراب را تش
ــتى خواست خدايى و مريم رستمى  مى دهند و هس

مربيان تيم هستند.

ختكا د ز ا ا ز ه

فارس

ــتقلال و فرهاد مجيدى؛ يكبار كه  يكبار ديگر اس
ــدى هدايت  ــت كه مجي ــومين بار اس نه،  اين براى س

استقلال را برعهده مى گيرد.
ــاد مجيدى كه بعد از پايان ليگ قهرمانان در  فره
ــته از سمت هدايت اين تيم كنار رفته بود،  فصل گذش
بعد از بركنارى محمود فكرى اكنون طى توافق مجدد 

با مديران اين تيم به عنوان سرمربى انتخاب شد.
ــفر در اين  ــدى در دوره مربيگرى وينفرد ش مجي
تيم به عنوان مربى كار خود را در استقلال دنبال كرده 
ــته سرمربيگرى آبى ها  بود و در ادامه نيز در فصل گذش
ــده گرفت. او پس از پايان فينال جام حذفى از  را برعه
ــد و در فرودگاه با بازيكنان اين تيم  ــتقلال جدا ش اس

خداحافظى كرد و به كارش در اين تيم خاتمه داد.
ــرى هدايت  ــرايطى كه محمود فك ــون در ش اكن
ــتقلال را در ابتداى ليگ بيستم برعهده گرفته بود  اس
ــانزدهم ديدار به عنوان سرمربى كار را دنبال  و طى ش
كرد، فرهاد مجيدى به مدت دو و نيم سال قرارداد خود 

به عنوان سرمربى جديد استقلال را به امضا رساند.
ــماره هفت سابق استقلال كه در فصل گذشته  ش
ــود و دچار  ــانده ب ــش را به فينال جام حذفى رس تيم
ــود، در نهايت  ــده ب اختلافاتى با مجموعه مديريتى ش
ــرود. او اكنون بار  ــمت خود كنار ب تصميم گرفت از س
ديگر براى سومين بار هدايت اين تيم را عهده دار شده 

و گمانه زنى درباره دستياران وى ادامه دارد.
ــح  ــق، صال ــو مطل ــد نامج ــى مجي در دوره قبل
ــتياران وى كار  مصطفوى، بهزاد غلامپور به عنوان دس
را دنبال مى كردند و سعيد رمضانى نيز سرپرستى تيم 
ــد او در دوره جديد  ــت. اكنون بايد دي ــده داش را برعه
ــگاه، چه كسانى را به عنوان  همكارى خود در اين باش

اعضاى كادرفنى معرفى خواهد كرد.
*براى فرهاد شرط نگذاشتيم

ــتقلال با بيان اينكه براى  ــگاه اس مديرعامل باش
ــه دور مذاكره صورت گرفته،  انتخاب فرهاد مجيدى س
ــتقلال  ــد و پيروز قربانى در اس ــور فراز كمالون به حض

واكنش نشان داد و از بازگشت «ميليچ» خبر داد.
ــاد مجيدى به  ــد از انتخاب فره ــد مددى بع احم
ــرانجام بعد  ــتقلال گفت: س ــرمربى جديد اس عنوان س
ــى گزينه هاى مختلف كه هيئت مديره معرفى  از بررس
كرده بودند و پس از سه دور مذاكره با فرهاد مجيدى، 
با او به توافق رسيديم و از اين لحظه سرمربى استقلال 
است. وى تاكيد كرد: هيچ شرطى براى فرهاد مجيدى 
ــتيم و قراردادش به مدت دو سال و نيم خواهد  نگذاش
ــش را براى  ــن گفت كه تمام تلاش ــود. مجيدى به م ب
ــگاه  ــرد. مديرعامل باش ــه كار مى گي ــم ب ــت تي موفقي
ــدن پيروز قربانى مربى  ــتقلال در خصوص اضافه ش اس
ــتقلال تاكيد كرد: من از آقاى  ــايپا به كادر فنى اس س
ــايپا خواهش كردم پيروز قربانى  سراجى مديرعامل س
ــاعد داد تا اين كار را  ــم ما بدهد و او قول مس ــه تي را ب
ــد. وى درباره احتمال حضور فراز كمالوند در  انجام ده
كادر فنى فرهاد مجيدى تصريح كرد: فراز كمالوند هم 

در ليست مجيدى هست اما قرار است او امشب ليست 
نهايى كادر فنى را به من ارائه كند.

ــتقلال براى  ــددى در مورد ديگر گزينه هاى اس م
ــى، دو روز  ــرد: من در يك ــم عنوان ك ــرمربيگرى ه س
ــه، چهار گزينه داريم اما در  ــته اعلام كردم كه س گذش
نهايت و در نشستى كه با هيئت مديره داشتيم قرارمان 
ــوع تحقق پيدا كرد و  ــاد مجيدى بود كه اين موض فره

مجيدى به عنوان سرمربى استقلال معرفى شد.
مديرعامل باشگاه استقلال در واكنش به ناراحتى 
باشگاه گل گهر نسبت به مذاكره براى جذب امير قلعه 
ــگاه گل  ــرمربى اين تيم، تاكيد كرد: من با باش نويى س
ــاى كاملاً حرفه اى و  ــره كردم و در يك فض گهر مذاك
ــدم. آنها از من خواستند  ــتار جذب قلعه نويى ش خواس
ــردم. اصول  ــن هم اين كار را ك ــمى بزنم و م نامه رس
حرفه اى اين است كه وقتى يك سرمربى تحت قرارداد 

تيم ديگرى است بايد با باشگاهش مذاكره كرد.
ــؤالى مبنى بر مشكلات زمين  وى در پاسخ به س
ــتقلال، گفت: زمين نفت تهرانسر زير كشت  تمرين اس
رفته ولى يك روز با رعايت پروتكل هاى بهداشتى شما 
ــتانداردى  ــم كه چه زمين خوب و اس را دعوت مى كن
ــت. مددى در مورد بازگشت «هرويه ميليچ» مدافع  اس
كُروات استقلال كه اين تيم را ترك كرده است، يادآور 
شد: يكى از خواسته هاى مجيدى بازگشت ميليچ است 
ــود تا او هر  ــد ابتدا تامين منابع مالى انجام ش و قرار ش

چه زودتر به تهران بازگردد.
ــتقلال درباره ليست خريد  ــگاه اس مديرعامل باش
ــت دو بازيكن  ــاد مجيدى، ادامه داد: ما در هر پس فره
ــحالم مجيدى به اين موضوع كاملاً  خوب داريم و خوش
ــايعه حضور امين قاسمى  ــراف دارد. وى در مورد ش اش
نژاد در استقلال و احتمال جدايى محمد دانشگر گفت: 

ــداده و در مورد جدايى  ــتى به من ن مجيدى هنوز ليس
دانشگر هم بحثى مطرح نيست. مددى در مورد مهدى 
قائدى و مشكلاتى كه به وجود آمده بود، گفت: قائدى 
ــت و در تيم ما مى ماند. البته او به  ــتقلال اس ــر اس پس
ــات خود را در  ــد تا توضيح كميته انضباطى دعوت ش

مورد مسائل مختلف ارائه كند.
ــتقلال در مورد وضع رشيد  مديرعامل باشگاه اس
مظاهرى و احضار او به كميته انضباطى گفت: مظاهرى 

دروازه بان استقلال است و در تيم خواهد ماند.
ــن رابط گفت: اين  ــوص جدايى فردي وى در خص

بازيكن هم در تيم ما ماندنى است.
ــال  ــه احتم ــش ب ــتقلال در واكن ــل اس مديرعام
ــت در استقلال،  حضور فرزاد مجيدى به عنوان سرپرس
ــه امشب با  اظهارنظر در اين خصوص را به بعد از جلس

فرهاد مجيدى موكول كرد.
*اولين درخواست فرهاد؛ ميليچ را برگردانيد

ــئولان باشگاه  ــتقلال از مس ــرمربى جديد اس س
ــريع تر مقدمات براى بازگشت هرويه  خواسته هرچه س

ميليچ را مهيا كنند.
ــتقلال مدت  ــروات اس ــتاره ك ــه ميليچ س  هروي
ــى اردوى اين  ــائل مال ــه به خاطر مس ــت ك زيادى اس
ــت. در اين  ــورش رفته اس ــم را ترك كرده و به كش تي
ــول دادند تا  ــتقلال به ميليچ ق ــئولان اس خصوص مس
ضمن پرداخت مطالباتش قرارداد او براى فصل بعد نيز 

تمديد شود و او نيز قول داد به ايران برگردد.
ــت مطالبات  ــگاه اما هنوز در پرداخ ــران باش مدي
ميليچ موفق نشده اند و اين بازيكن نيز به ايران نيامده 
ــت فرهاد مجيدى به نيمكت  ــت. حالا اما با بازگش اس
ــته اش درباره بازيكنان را به  ــتقلال او اولين خواس اس
ــت. ميليچ يكى از  ــت ميليچ اختصاص داده اس بازگش

ــت و به همين  بازيكنان مورد علاقه فرهاد مجيدى اس
ــتقلال از مديران باشگاه خواسته تا  ــرمربى اس خاطر س

هرچه سريع تر ميليچ را به ايران برگردانند.
مجيـدى  فـرزاد  فرهـاد،  دسـتيار  *قربانـى 

سرپرست استقلال
ــتقلال  ــتياران فرهاد مجيدى در كادرفنى اس دس

مشخص شدند.
ــرمربى  بعد از انتخاب فرهاد مجيدى به عنوان س
ــى اين مربى جوان هم  ــتقلال اعضاى كادرفن جديد اس

مشخص شدند.
ــتيار اول  ــاس فرهاد مجيدى براى دس بر اين اس
ــان و مربى  ــابق آبى پوش خود پيروز قربانى كاپيتان س
ــايپا را انتخاب كرده است. قربانى چند روزى  كنونى س
ــايپا نمى رود و حالا مشخص شده  است به تمرينات س
ــط مجيدى به عنوان  ــه دليل اصلى او انتخابش توس ك

دستيار اول است.
ــخ قرارداد  ــكلى براى فس قربانى البته ظاهرا مش
ــئولان تيم نارنجى پوش  ــايپا نخواهد داشت و مس با س
ــى قول داده اند كه رضايتنامه اش را براى حضور  تهران
ــتقلال  ــرمربى جديد اس ــادر كنند. س ــتقلال ص در اس
ــال گذشته نيز در  تصميم گرفته صالح مصطفوى كه س
ــت را به عنوان آناليزور به تيم  كادرفنى اش حضور داش
برگرداند و بهزاد غلامپور مربى دروازه بان هاى پيشين 

استقلال را دوباره در اين پست به كار بگيرد.
*نظرى: اميدوارم حضور مجيدى خون تازه اى 

در رگ هاى استقلال باشد
سخنگوى باشگاه استقلال مى گويد شرايط ايجاب 
ــتفاده  ــگاه مجددا از فرهاد مجيدى اس كرد كه اين باش

كند
ــرارداد فرهاد  ــع ق ــاره وض ــرى درب ــت نظ  حج
ــتقلال اظهار كرد: درباره دستياران قرار  مجيدى با اس
ــان است  ــت در روزهاى  آينده افرادى كه مد نظرش اس
ــگاه  ــان بگذارند و روى افراد با باش ــگاه در مي را با باش
ــراد معرفى خواهند  ــى زود اين اف ــق كنند و خيل تواف
ــات قرارداد و مدت  ــد. فعلا نمى خواهم درباره جزئي ش
ــواداران  ــم. وى افزود: به ه ــزى نگوي ــن قرارداد چي اي
ــلام كنيم اما تا  ــه زودى جزئيات را اع ــول مى دهم ب ق
ــلام نكنيم. از  ــده اع ــى كه اين جزئيات نهايى نش زمان
ــكر مى كنم كه در  ــان هم تش ــود فكرى و كادرش محم
ــان را كردند و ما  ــيدند و تلاشش اين مدت زحمت كش
ــيديم كه ادامه همكارى  ــگاه به اين نتيجه رس در باش
ــتقلال كه  ــگاه اس ــت و با توافق از باش امكان پذير نيس
ــدند. ما توانستيم با راى  ــان است، جدا ش خانه خودش
ــتقلال از امروز فرهاد  ــت اعضاى هيئت مديره اس اكثري
ــته  ــرمربى در اختيار داش ــوان س ــه عن ــدى را ب مجي

باشيم.
ــن حضور نويدبخش  ــح كرد: اميدوارم اي او تصري
ــند. اميدوارم اين تغيير خون تازه اى  اتفاقات خوب باش
ــد و در پايان فصل استقلال  ــتقلال باش در رگ هاى اس

ليگ جارى را با قهرمانى پشت سر بگذارد.

 مجيدى  با امضاى قرارداد2/5 ساله سرمربى استقلال شد

اكران فصل سوم فرهاد

AFC انتخاب ميزبان هاى ليگ 
قهرمانان را به تاخير انداخت

ــر  ــد از تغيي ــيا بع ــال آس ــيون فوتب كنفدراس
ــه انتخاب  ــم گرفت ك ــتان تصمي ــت عربس درخواس
ــال 2021 را  ــيا در س ميزبان هاى ليگ قهرمانان آس
ــتاد الدوحه، با وجود  ــدازد.  به نقل از اس به تاخير ان
ــگ قهرمانان  ــيوه برگزارى لي ــروه بندى و اعلام ش گ
ــيا در سال 2021 هنوز كنفدراسيون فوتبال آسيا  آس

كشورهاى ميزبان را انتخاب نكرده است.
ــن رقابت ها زياد  ــه زنى ها درباره ميزبان اي گمان
است. بعضى از رسانه ها از كشور قطر به عنوان ميزبان 
ــتان  نهايى خبر مى دهند و بعضى هم امارات و عربس
ــتاد الدوحه روز  را ميزبان نهايى مى دانند. روزنامه اس
ــتان اعلام كرده است كه  ــت كه عربس ــته  نوش گذش
ــه گروه  مى تواند به جاى ميزبانى دو گروه ميزبانى س
ــر AFC  تصميم  ــده گيرد و به همين خاط را برعه
ــلا به تاخير اندازد  ــت كه انتخاب ميزبان ها را فع گرف
ــترى در اين زمينه صورت  ــورت و بررسى بيش تا مش

گيرد.

چرا بوديمير براى بازكردن 
پنجره نقل و انتقالاتى 
پرسپوليس اقدام نكرد؟

ــبق تيم  مهاجم كروات اس
ــه خاطر  ــپوليس ب ــال پرس فوتب
ــه پيش از اين از  بدقولى هايى ك
ــگاه صورت  ــئولان وقت باش مس
ــال تاييديه  ــود، در ارس گرفته ب
ــت مطالباتش به فيفا و باز  درياف
ــل و انتقالاتى  ــردن پنجره نق ك
ــو بوديمير» از  ــب «ماري ــد. پرونده طل ــل مى كن تعل
ــدى مديريت  ــى از چالش هاى ج ــپوليس به يك پرس
كنونى باشگاه پرسپوليس تبديل شده بود. موضوعى 
ــل و انتقالات  ــتانه نق ــد تا در آس ــه حتى باعث ش ك
ــپوليس بسته  ــتانى، پنجره نقل و انتقالاتى پرس زمس
ــگاه با تلاش صورت  ــن حال مئوولان باش ــود. با اي ش
گرفته توانستند پول بوديمير را علاوه بر سود ديركرد 
تامين و به حساب اين بازيكن واريز كنند اما بوديمير 
ــورت گرفته اقدامى براى بازكردن  بر خلاف توافق ص

پنجره نقل و انتقالاتى پرسپوليس نكرد.
ــل و انتقالاتى  ــره نق ــراى بازكردن پنج ــا ب فيف
ــن تاييديه از  ــگاه منتظر تاييد بازيكن بود اما اي باش
ــال نشد تا باز شدن پنجره  ــوى مهاجم كروات ارس س
ــوع اين بود كه او از  ــه تعويق بيافتد. علت اين موض ب
ــان مديران قبلى  ــورت گرفته در زم ــاى ص بدقولى ه
ناراحت بود و به همين خاطر او نيز در ارسال تاييديه 
ــگاه  ــئولان باش ــل كرد. با اين حال مس ــه فيفا تعل ب
ــپوليس سندهاى ارسالى را به فيفا ارسال كردند  پرس
ــه زودى طى يكى دو روز آينده اين پنجره نقل و  و ب

انتقالاتى باز خواهد شد.

دريچه

ا ا ا ا AFC

خودتان رضايتنامه بگيريد و بياييد

شرط پرسپوليس براى جذب فرجى يا نعمتى از شهرخودرو
باشگاه پرسپوليس در تلاش است تا يكى از مدافعان موردنظر يحيى 
ــا تحت قرارداد بودن اين  ــهرخودرو جذب كند ام گل محمدى را از تيم ش

بازيكنان كار را سخت كرده است.
ــپوليس در حالى اولين بازى نيم فصل دوم را انجام   تيم فوتبال پرس
داد كه تنها خريد زمستانى اين تيم مهدى ترابى بوده است. اما باتوجه به 
ــه دو هفته اى تا پايان نقل و انتقالات، قرمزها هنوز به دنبال برآورده  فاصل

كردن خواسته هاى يحيى گل محمدى هستند.
ــرمربى  ــل زاده و محمد نادرى، س ــجاع خلي ــه جدايى ش ــه ب باتوج
ــتور كار مديران اين باشگاه  ــپوليس خريد يك مدافع ميانى را در دس پرس
قرار داده و دو گزينه را نيز معرفى كرده است؛ فرشاد فرجى و على نعمتى. 
بازيكنانى كه در تيم شهرخودرو شاگرد او بودند و در جريان كسب سهميه 
ــهرخودرو نمايش هاى قابل قبولى را ارائه كردند تا يحيى  آسيايى براى ش

مجاب به جذب آن ها براى پرسپوليس شود.
ــت كه با قد و قامت 182 سانتى  ــاله اى اس على نعمتى مدافع 25 س
ــاله نيز  ــاد فرجى 26 س مترى در خط دفاعى نقش آفرينى مى كند و فرش
ــن، خونه به خونه  ــم هايى چون صنعت نفت، راه آه ــس از حضور در تي پ
ــته تك گل تيم  ــت. او فصل گذش ــك انتقال بزرگ اس ــاده ي ــالا آم و... ح

ــهرخودرو در ديدار با پرسپوليس را زد كه منجر به شكست سرخپوشان  ش
ــر انتقال اين  ــد. با اين حال مانع اصلى بر س با هدايت گابريل كالدرون ش
ــاله با  ــت. نعمتى قراردادى 1/5 س دو بازيكن، قرارداد آنها با شهرخودروس
ــهدى دارد و به همين خاطر حضورش در پرسپوليس كمى سخت  تيم مش

ــاد فرجى هم اگرچه هنوز بازيكن آزاد نشده اما تنها  ــد. فرش به نظر مى رس
ــايد به همين خاطر توفيق در مذاكره با  ــش ماه از قراردادش مانده و ش ش

او محتمل تر باشد.
ــنهاد اوليه شهرخودرو براى جذب اين بازيكن سه ميليارد تومان  پيش
ــى ها  ــا اين حال پرسپوليس ــود. ب ــوب مى ش بوده كه رقم هنگفتى محس
ــهرخودرو باتوجه به مشكلات  مذاكرات را ادامه مى دهند و اميدوارند كه ش

مالى اش به اين انتقال رضايت دهد.
ــپوليس اين است كه هر كدام از بازيكنان خودشان   برنامه ديگر پرس
ــگاه مشهدى را براى صدور آن  ــراغ رضايت نامه بروند و مديران باش به س
راضى كنند و از آن طرف پرسپوليس با امضاى قرارداد سه ساله، نظر آنها 
را جلب كند؛ مشابه اتفاقى كه در انتقال ميلاد سرلك رخ داد و اين بازيكن 
ــد در روزهاى آينده روند مذاكرات  ــپوليس پيوست. به نظر مى رس به پرس
ــومين بازى نيم فصل يا  ــايد پرسپوليس براى س ــريع تر پيش برود و ش س
ــته باشد. اما نكته  ديدار جام حذفى، يكى از اين بازيكنان را در اختيار داش
ــن، يك طرف ديگر  ــپوليس و خود بازيك ــت كه به جز پرس اصلى اين اس
ــور دارد و به همين خاطر قرمزها  ــهرخودرو هم در مذاكرات حض يعنى ش

نمى توانند از قطعى بودن اين خريد اطمينان داشته باشند.

مربى تيم واليبال نشسته مرودشت:

 جاى يك تيم از فارس در ليگ برتر خالى است
ــت با بيان اينكه  ــتى مرودش ــته بهزيس ايرنا:  مربى تيم واليبال نشس
جاى يك تيم از فارس در ليگ برتر كشور خالى است، گفت: تيم مرودشت 
قهرمان منطقه دوم كشور شده است و اين اميدوارى وجود دارد كه بتوانيم 

در مرحله بعد به ليگ برتر صعود كنيم. 
ــهرام شعبانى تبار افزود: فارس با داشتن سه تيم در ليگ دسته يك  ش
ــتگى آن را دارد كه در ليگ برتر، يك و يا حتى 2 تيم داشته  ــور شايس كش
باشد و اميدواريم با حمايت مسئولان استان فارس اين اتفاق مهم رخ دهد.

ــال پيش يك تيم در ليگ برتر داشت اما  وى ادامه داد: فارس چند س
خوب حمايت نشد و به دسته پايين سقوط كرد.

ــعبانى تبار اضافه كرد: تيم بهزيستى مرودشت در رقابت هاى منطقه  ش
ــهر برگزار شد با شكست تيم هاى سيمان  ــور كه به ميزبانى اين ش دوم كش
ــيراز، چكاوك پاسارگاد،هيئت بروجن و هيئت هرمزگان با اقتدار قهرمان  ش
ــيمان شيراز با  ــت: همچنين تيم س ــد. وى بيان داش ــور ش منطقه دوم كش

ــب كرد و با كناره  ــب نايب قهرمانى، جواز حضور در مرحله بعد را كس كس
ــا تصميم كميته  ــن مرحله، از مناطق ديگر ب ــم راه يافته در اي ــرى 2 تي گي
ــه در منطقه دوم  ــارگاد ك ــتان پاس ــزارى رقابت ها، تيم چكاوك شهرس برگ
ــاى انصراف داده ــى از تيم ه ــه بود جايگزين يك ــوم قرار گرفت ــكان س در م

 شد.
ــت گفت: مرحله دوم اين  ــته بهزيستى مرودش مربى تيم واليبال نشس
رقابت ها با شركت 10 تيم در 2 گروه بر گزار مى شود كه تيم هاى رعد شمال 
ــارگاد  ــيراز و چكاوك پاس ــيمان ش غرب تهران، هيئت بابل، اوژن ايلام، س
ــت: همچنين  ــه ميزبانى تهران حضور دارند. وى بيان داش ــروه اول و ب در گ
ــهيد كامكار لنگرود، بويين زهرا قزوين، هيئت  ــتى مرودشت، ش تيم بهزيس
ــتان قزوين قرار ــتان در گروه دوم و به ميزبانى شهرس بجنورد و هيئت لرس

 دارند.
ــت از  امروز  ــه داد: مرحله بعد اين رقابت ها قرار اس ــعبانى تبار ادام ش

(چهاردهم اسفند ماه 99) آغاز شود و در پايان تيم هاى اول و دوم هر گروه 
راهى مرحله نيمه نهايى خواهند شد اما اينكه از بين چهار تيم مرحله نيمه 
نهايى چند تيم به ليگ برتر صعود خواهد كرد هنوز از سوى كميته برگزارى 

مسابقه ها اعلام نشده است.

تنيس بزرگسالان گراش در رقابت هاى ليگ دسته يك كشور حضور دارد

ــتان فارس كه براى  ــالان گراش اس  تيم تنيس روى ميز بزرگس
ــگاه هاى كشور را  ــته يك باش ــتين بار جواز حضور در ليگ دس نخس
ــد تا به  ــان اين دوره از رقابت ها اعزام ش ــب كرده به تهران ميزب كس

مصاف حريفان خود رود.

ــتان گراش، در  ــس روى ميز شهرس ــط عمومى هيئت تني رواب
ــان اين مطلب به نقل از رئيس اين  ــنبه خود با بي گزارش روز چهارش
هيئت اظهار داشت: رقابت هاى ليگ دسته يك باشگاه هاى بزرگسالان 

كشور با حضور 11 تيم و در 2 گروه برگزار خواهد شد.
ــى افزود: تيم هاى مبنا تهران، هيئت گراش، عقاب  مرتضى موغل
نهاجا تهران، مقاوت بسيج تندگويان اصفهان، كسما شيراز، ليدوماى 
ــتارگان اصفهان، هيئت ملارد، ايرانيان كرج، هيئت اميديه  شيراز، س

و دبيرى تبريز در ليگ دسته يك باشگاه هاى كشور حضور دارند.
ــراش در گروه 2  ــس روى ميز گ ــه وى، تيم هيئت تني ــه گفت ب
ــيراز، ستارگان  اين رقابت ها به مصاف عقاب نهاجا تهران، ليدوماى ش
اصفهان، هيئت اميديه و دبيرى تبريز خواهد رفت. او بيان كرد: مهدى 
ــن  ــى، محمدحس ــعود درويش رام يارپور، محمدمهدى آخوندى، مس
ــرى عبدالهادى و  ــرمربيگرى و مربيگ ــبزوارى و مبين عليپور به س س
ــى تيم هيئت گراش را  ــين درويش ــتى حس مرتضى موغلى و سرپرس

ــيوع كرونا به صورت  ــا با توجه به ش ــكيل مى دهند. اين رقابت ه تش
متمركز از روز گذشته در تهران در حال برگزارى است.

ــس هيئت تنيس روى ميز گراش گفت: همچنين تيم تنيس  رئي
ــگاه هاى  ــراش در رده نوجوانان و جوانان باش ــتان گ روى ميز شهرس

كشور حضور يافت و توانست مقام سوم اين رقابت ها را كسب كند.
ــس روى ميز  ــگ برتر تني ــرد: رقابت هاى لي ــه ك ــى اضاف موغل
ــال 99 به دليل شرايط  ــور در س ــگاه هاى نوجوانان و جوانان كش باش
ــت و نهم بهمن تا دوم  خاص كرونايى، در يك مرحله و از تاريخ ببس
ــفندماه 99 در خانه پينگ پنگ اصفهان و با حضور 13 تيم برگزار  اس
ــى در ليگ برتر  ــابقه  حضور تيم هاى گراش ــد. وى، با بيان اينكه س ش
ــال 85 برمى گردد، اظهار داشت: در آن  ــور به س تنيس روى ميز كش
ــال، تيم گراش جوان مقام پنجم ليگ برتر را كسب كرد و در سال  س
ــتان در ليگ برتر حضور داشت و  ــتاره آبى اين شهرس 89 نيز تيم س

به مقام هفتم رسيد.


